

《单词百科:uniformity是什么意思?uniformity怎么发音?uniformity的解释和用法》

英语单词uniformity是什么意思?uniformity怎么读?uniformity怎么发音?简答网为您整理了uniformity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



uniformity怎么读

uniformity的读音:[, ju : nɪ ' fɔ : m ə ti]

uniformity的意思

1、n.均匀性;单调, 无变化;同样, 一样;

uniformity的近义词

1、analogy n.类似, 相似;比拟, 类比;类推;

- 2、 **conformity** n. 遵从, 遵守; 墨守成规;
- 3、 **connection** n. 关系; 连接; 人脉; 接头; 联运; 亲戚;
- 4、 **consistency** n. 连贯性, 一致性; 稠度;
- 5、 **correspondence** n. 通信, 往来书信; 关联;

uniformity的反义词

- 1、 **nonuniformity** n. 不一致, 不均匀;

uniformity的双语例句

- 1、 Uniformity of annulus flow is important in well cementation.

偏心环空流动的均匀性在固井工程中有重要影响.

- 2、 Droplet distribution uniformity, drift and coverage ratio are main indices of appraisingspray quality.

雾滴分布均匀性、 飘移性和对目标的覆盖率是评价喷雾质量的主要指标.

- 3、 Its chilling degree, uniformity, linearity, analysis accuracy, etc. has reached the level of developed countries.

其组织白口化程度、 均匀性、 成线性、 分析精度等均达到国外工业发达国家水平.

- 4、 Results Uniformity, content, standard amount, dissolution were up to the standard.

结果均匀度、 含量、 标示量、 溶出度等各项检验项目均合格.

- 5、 It is pointed that the diatomite can uniformity distributing to asphalt stabilization system with asphalt.

硅藻土所具有的特殊微观结构,能吸收沥青的油分,有助于改善沥青的路用性能.

- 6、 A great uniformity of work prevails over the wide expanse.

在这片广大土地上的工作是一种统一的伟大工作.

- 7、 The pressure towards uniformity constantly threatens to erode local traditions.

一体化的压力一直威胁着地方传统.

8、The product made by the machine has good uniformity , fluidity, solubility, high pure, and high quality.

· 产品具有良好的均匀度、 流动性或溶解性, 产品纯度高,质量好.

9、 Why is the content uniformity tested for the scopolamine hydrobromide tablets?

氢溴酸东莨菪碱片含量均匀度检查的意义是 什么？

10、 Precision manufacturing techniques ensure uniformity in the torque pattern of the locking element.

精密的制造技术确保锁紧元件扭转方式的一致性.

11、 Spanish liberals sought to create linguistic as well as administrative uniformity.

西班牙自由主义者寻求语言及行政上的统一。

12、 IN REFUTATION OF " UNIFORMITY OF PUBLIC OPINION "

驳 “ 舆论一律 ”

13、 Proper design of stir will improve the field uniformity and lower the minimum useable frequency.

合理设计的搅拌器会改善混响室的场均匀性、降低最低可用频率.

14、 It came as a relief from the stultifying uniformity that he knew at home in France.

这一感受来自于对极其乏味单调的千篇一律的解脱,他在法国国内就已熟知那种千篇一律了.

15、 Article 5 . The state upholds the uniformity and dignity of the socialist legal system.

第五条国家维护社会主义法制的统一和尊严.

16、 Finally, two adjustment plans were made for improving the surface temperature uniformity.

最后为了减少钢坯表面的温差, 作者对现有除鳞系统提出了相应的调整方案.

17、...the strength of the ideology is seen in the remarkable uniformity of attitudes and beliefs.

从态度和信仰上的高度一致可以看出意识形态的力量

18、Double lamp tube single exposure is be designed, operation simpler, the exposure uniformity is better.

双灯管单次曝光设计, 操作更简单, 曝光均匀性更好.

以上是简答网为您整理的uniformity怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于u

niformity的用法

、uniformity的释义、uniformity

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/uniformity>

